
Zápisnica č. 12/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 15. 6. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Helena Žideková 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Návrh smernice pre verejné obstarávanie (pror. Janíček) 
3. Príprava a podpis zmluvy medzi STU a ABU o prenájme ŠD Svoradov (pror. Janíček) 
4. Príprava Univerzity stredoškolákov (pror. Petráš) 
5. Stav uchádzačov o štúdium na STU – aktualizácia (pror. Kalužný) 
6. Koordinácia prípravy projektov na výzvu OP vzdelávanie (pror. Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Priebežná správa o postupe inžiniersko-projektovej prípravy FIIT STU v Bratislave (pror. 

Janíček) 
2) Návrh smernice o verejnom obstarávaní (pror. Janíček) 
3) Letná Univerzita pre stredoškolákov (návrh programu) (pror. Petráš) 
4) Stav uchádzačov o štúdium na STU – aktualizácia (pror. Kalužný) 
5) Koordinácia prípravy projektov na výzvu OP vzdelávanie (pror. Redhammer) 
6) Zoznam podaných projektov – OP Central Europe (pror. Redhammer) 
7) Zoznam podaných projektov – OP VaV Centrá excelentnosti (pror. Redhammer) 
8) Vrátenie finančných prostriedkov v rámci projektov ESF – zdôvodnenie (pror. 

Redhammer) 
9) Zápisnica zo zasadnutia komisie pre hodnotenie ponúk vo verejnej súťaži Výpočtová 

technika (pror. Finka) 
10) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/7/2009 
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2009 – termín plnenia úlohy predĺžený do 24. júna 2009 
   4/19/2008 - termín plnenia úlohy predĺžený do konca júna 2009 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
Rektor Báleš: 
Informoval o obsahu záverečnej správy o výsledku akreditácie STU. Akreditačná komisia 
navrhuje zaradiť STU ako univerzitu do skupiny A. 
 
Prorektor Petráš: 
− Informoval o priebehu a výsledkoch ZPC vo Vietname 
− Informoval o úspešnej aktivite Alumni klubu STU – prednáška doc. Staneka 
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Prorektor Janíček: 
Informoval o  vytvorení novej grantovej agentúry. 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Výstavba FIIT STU sa z finančného hľadiska môže začať. Problémy sú stále 

zo strany UK s prípojkou na vodu. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/12/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výstavbe FIIT STU. 
 
 
K bodu 2 Návrh smernice pre verejné obstarávanie (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomný návrh smernice pre verejné obstarávanie na 

STU. Vyzdvihol potrebu takéhoto usmernenia kvôli množstvu projektov, 
ktoré STU získala zo ŠF. Obsah materiálu bol dodaný na pripomienkovanie 
aj dekanom fakúlt STU, ktorí nemali k nemu žiadne pripomienky. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/12/2009  
Vedenie STU schvaľuje návrh smernice pre verejné obstarávanie na STU. 
 
 
K bodu 3 Príprava a podpis zmluvy medzi STU a ABU o prenájme ŠD 

Svoradov (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o dohode STU s Arcibiskupským úradom ohľadom prenájmu ŠD 

Svoradov. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/12/2009  
Vedenie STU berie na vedomie dohodu medzi STU a ABU ohľadom prenájmu ŠD Svoradov. 
 
 
K bodu 4 Príprava Univerzity stredoškolákov (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný návrh programu Univerziády stredoškolákov, ktorá sa 

uskutoční v termíne 7.-9. septembra 2009 v Bratislave.  
Predseda AS 
STU Žalman: 

Uviedol niekoľko pripomienok k tejto akcii. Plánovaný program vidí ako 
značne nevyvážený, niekedy príliš dlhý. Pre študentov, ktorí majú záujem 
o konkrétnu fakultu bude návšteva ostatných fakúlt nudná. 

Pror. Kalužný: Tri dni je dosť málo, malo by sa tomu venovať viac času. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/12/2009  
Vedenie STU súhlasí s upraveným programom Letnej univerzity stredoškolákov. 
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K bodu 5 Stav uchádzačov o štúdium na STU – aktualizácia  
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil aktuálne doplnený stav uchádzačov na jednotlivé formy štúdia 

v členení podľa jednotlivých fakúlt STU. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa na kapacity STU v doktorandskom štúdiu, nakoľko je zvýšený 
záujem absolventov o tretí stupeň VŠ štúdia. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/12/2009  
Vedenie STU berie na vedomie aktuálny stav uchádzačov o štúdium na fakultách STU. 
 
 
K bodu 6 Koordinácia prípravy projektov na výzvu OP vzdelávanie  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Najprv informoval o aktuálnej výzve na projekty z OP vzdelávanie. Pre 
vysoké školy je celková alokácia finančných prostriedkov na úrovni 1 mil. 
Euro. Jeden žiadateľ môže predložiť len jeden projekt na túto výzvu. Preto je 
potrebná silná koordinácia nielen na úrovni STU ale aj medzi VŠ 
v Bratislavskom kraji. Uviedol konkrétne návrhy na obsah projektu a navrhol 
koordinovať projekt oddelením vzdelávania R STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/12/2009  
Vedenie STU sa uznieslo, že za STU bude podaný iba jeden projekt, ktorý bude mať 3 
aktivity: budovanie efektívnej správy a riadenia VŠ, vytváranie magisterských 
a doktorandských študijných programov v oblasti životného prostredia v anglickom jazyku 
a širšie využívanie IKT a nových foriem vzdelávania (e-learning). Z toho dôvodu koordinácia 
je nutná a bude ju realizovať prorektor Kalužný nielen na STU ale je týmto poverený aj 
rokovaním o tejto veci aj s ďalšími VŠ v Bratislavskom kraji. 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Prorektor Redhammer: 

Predložil na rokovanie vedenia STU zoznam podaných projektov OP Central Europe 
a projektov Centier excelentnosti II. 

 
2) Prorektor Finka: 

Informoval o výsledku verejnej súťaže na obstarávanie výpočtovej techniky na STU. 
Uviedol, že súťaže sa zúčastnilo 6 firiem. V skupine pre počítačové zostavy, 
komponenty, dataprojektory, notebooky a Servery boli úspešné dve firmy: Tecton, a.s. 
a AGEM Computers, s.r.o. V skupine pre aktívne a pasívne sieťové prvky zvíťazila 
firma Wincor Nixdorf, s.r.o. S týmito firmami bude podpísaná zmluva. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/12/2009  
Vedenie STU súhlasí s výsledkami verejnej súťaže a s podpísaním zmlúv o dodávkach 
výpočtovej techniky s víťaznými formami. 
 
3) Prorektor Redhammer: 
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Informoval, že na základe predložených žiadostí (5 prípadov) vyplýva povinnosť pre 
STU vrátiť finančné prostriedky získané na projekty ESF, ktoré boli vyhodnotené ako 
neoprávnené výdavky v celkovej sume 137 262,12 EUR. Uviedol, že neoprávnené 
výdavky vznikli v dôsledku zmien pravidiel počas trvania projektov. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/12/2009  
Vedenie STU súhlasí s úhradou sumy 137 262,12 EUR z vlastných zdrojov ako neoprávnené 
výdavky projektov ESF, ktoré boli realizované centrálne. 
 
Úloha V-STU č. 1/12/2009  
Rektor STU ukladá vypracovať a predložiť na rokovanie vedenia STU správu o neopráv-
nených výdavkoch v projektoch ESF, ktoré boli realizované centrálne. 
Z: Prorektor Redhammer  
T: 13. 07. 2009 
 
4) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ. 

1. NZ s nájomcom Centre for Modern Education s. r. o. , Prírodovedecká fakulta UK, 
Mlynská dolina.  Nájom na FCHPT, nová budova, miestnosti č. P – 92 a P – 95, celkom 
o výmere 24 m2. Účel nájmu: administratívne priestory, archív. Doba nájmu od 1.7.2009 
do 30.6.2014.  

2. NZ s nájomcom DUEPO, s. r. o., ul. Adámiho 7, Bratislava. Prenájom na FCHPT, nová 
budova, skladové priestory o výmere 38 m2, miestnosť S–12. Doba nájmu od 1.6.2009 do 
30.5.2014. 

3. NZ s nájomcom Platon Technologies, s. r. o. , Hlavná 3, Šaľa. Nájom na FCHPT, nová 
budova, miestnosť S – 109 o výmere 36 m2, účel nájmu: prevádzka hostingového centra. 
Doba nájmu od 1.6.2009 do 31.5.2014. 

4. NZ s nájomcom LAMAKO, s. r. o., Černockého 4/8056, Bratislava. Prenájom priestorov 
v ŠD Mýtna, miestnosti 0.15, 0.15a – 0.24 priestor nachádzajúci sa v suteréne a na 
prízemí, celkom o výmere 218,82 m2 pozostávajúci zo skladových priestorov, nebytových 
priestorov, chodieb, príslušenstva. Účel nájmu: prevádzka služieb - nechtové štúdio, 
sklady. Doba nájmu od 1.6.2009 do 1.6.2014. 

5. Dodatok č. 5 k NZ s nájomcom Ľubica Gánoczyová, Jablonové 281, nájom kancelárii na 
ŠD Dobrovičova. Dodatkom sa mení pôvodná NZ  čo do výmery prenajatej plochy – teraz 
celkom 22 m2, doba nájmu sa predlžuje do 1.7.2011. 

6. Dodatok č. 2 k NZ s nájomcom CLICHE s. r. o., Gajova 19, Bratislava. Dodatkom sa 
predlžuje nájom nebytových priestorov na ŠD J. Hronca do 1.7.2011. 

7. Dodatok k NZ s nájomcom MUDr. Eva Konečná, Karadžičova 33, Bratislava. Nájom 
dorastovej ambulancie na ŠD Mladá Garda sa predlžuje do 1.7.2011. 

8. Dodatok k NZ s nájomcom Eleonóra Adamkovičová – Estetika, Vajnorská 1356/56, 
Bratislava. Dodatkom sa predlžuje nájom do 1.7.2011 na ŠD Mladá Garda. Priestor slúži 
ako kaderníctvo a je v užívaní na základe NZ z roku 2003. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/12/2009  
Vedenie STU schvaľuje návrhy na uzatvorenie NZ tak, ako boli predložené. 
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5) Prorektor Petráš: 
Informoval o zámere poslať list všetkým tohtoročným absolventom STU aj s prihláškou 
do Alumni klubu STU. 

 
6) Predseda AS STU Žalman: 

Je čas na zverejnenie začiatku nového akademického roku na STU. 
Rektor Báleš stanovil slávnostné otvorenie nového akademického roka na 21. septembra 
2009 o 11:00 hodine. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


